



SFC Energy AG  
Kundenservice

Tel +49 (89) 673 592 - 555  
Fax +49 (89) 673 592 - 169  
service@sfc.com

Brunnthal, 26. März 2013

## Produktanpassung DuoCartSwitch DCS1

Sehr geehrter EFOY Pro Nutzer,

aufgrund von einzelnen Reklamationen bezüglich des DuoCartSwitch DCS1, haben wir den DCS1 nochmals ausgiebig geprüft.

Als Resultat aus diesen Prüfungen wurde eine Hardwareanpassung am DuoCartSwitch DCS1 implementiert, die ein verbessertes Umschalten in den spezifizierten Temperaturbereichen gewährleistet.

SFC bietet Ihnen eine kostenfreie Umarbeitung im Werk Brunnthal ab folgender Seriennummer an: **240101-1140-00525**

Wir entschuldigen uns für die Unannehmlichkeiten und bedanken uns für Ihr Verständnis. Bei Rückfragen können Sie uns jederzeit kontaktieren.

Allgemeine ergänzende Informationen „Hinweise zur DuoCartSwitch DCS1 Schaltung“ finden Sie im Anhang. Diese Informationen gelten unabhängig von der Produkthanpassung.

Mit freundlichen Grüßen

Ihr SFC Energy Kundenservice



SFC Energy AG  
Customer Service

Tel +49 (89) 673 592 - 555  
Fax +49 (89) 673 592 - 169  
service@sfc.com

Brunnthal, 26th March 2013

## Modification of product DuoCartSwitch DCS1

Dear EFOY Pro user,

As a result of a few isolated reclamations regarding the DuoCartSwitch DCS1 we intensively tested the functioning of the DCS1.

As a result of this assessment we implemented a hardware improvement for the DuoCartSwitch DCS1 to ensure a complete switch in specified temperature range.

SFC offers you a free of charge modification in our service centres in America and Europe for DuoCartSwitch DCS1 with serial numbers from: **240101-1140-00525**

We are sorry for any inconvenience caused; if you have any queries, please do not hesitate to contact us.

You will find detailed information „Hints for switching of DuoCartSwitch DCS1“ enclosed. This information was always applicable and is not a result of this modification.

With best regards

Yours SFC Energy Customer Service